
 
 

Skolebestyrelsesmøde d. 29.10.24, kl.17.00-19.30,  

Afd. Gudme 
 

Mødedeltagere: 

Betina Iroish Kristensen, Martin Gregersen, Mathias, Knud Erik, Sanne, Katja, Niels, Stine, 

Marianne, Nanna, Søren 

Afbud: Ole Bay 

Velkommen til elevrådsrepræsentant: Mathias 9.A 

Mødet indledes med at alle deltagere har forberedt 30 sekunder, hvor de hver 

især fortæller deres bedste historie fra skole/SFO siden sidste møde. 

Ref: Gode fortællinger blev fortalt siden sidste møde. 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min)   

  Godkendelse af dagsorden.  

2. Opdatering på busafgange (15 min) 

 

Der har været en del henvendelser frem og tilbage imellem FynBus, skolebestyrelse, 

skole, skoleafdeling. I bliver her opdateret på status, Betina & Søren 

 

Ref: Der er inviteret til forældremøde onsdag d.30.10 med deltagelse af det politiske 

udvalg og bestyrelsesmedlemmer. Ligeledes behandles punktet på udvalgsmøde i 

næste uge. FynBus skal igen se på busruter i forbindelse effektiviseringer.  

Betina har ønsket at få buskørsel på en dagsorden til et dialogmøde imellem det 

politiske udvalg og skolebestyrelser 

 

3. Økonomi & budgetopfølgning (10 min) 

I får her en status på skolens økonomi, Ole & Søren 

Herunder også status på besparelser ifht. vikardækning i 6-9.kl i 7-8 lektion. 

Ref:  

I forbindelse med budgetopfølgningen, så ser det i øjeblikket ud til, at vi kommer ud 

med et underskud på 1,1 mio. Oversigt over skolens økonomi eftersendes. 

Ligeledes eftersendes oversigt over med aflyst undervisning/sende elever hjem 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

4. Årshjul for skolebestyrelsen (15 min) 

Bilag vedhæftet. Årshjulet er skolebestyrelsens arbejdsredskab i forbindelse med 

planlægning af møder 

 Ref: 

Arbejdsgruppen har præsenteret et årshjul. Et af tiltagene ifht. til mødeafholdelse, så vil 

ordstyrerrollen gå på skift imellem de forældrevalgte.  

Vigtig med god mødeledelse, men samtalen skal også kunne blomstre. 

Det er vigtigt, at prioritere skarpt i mængden af punkter, således man kan komme grundigt 

igennem punkterne. Det vil også være en mulighed at forlænge skolebestyrelsesmøderne. 

Vigtig pointe med gode sagsfremstillinger. 

Det er godt med afsat tid til hvert punkt og at bilag sendes med ud sammen med 

dagsordenen. 

  

 

Pause 10 minutter 

 

5. Elevrådets punkt (10 min) 

Velkommen til vores nye elevrådsrepræsentanter; Mathias 9.A er formand og 

Frederikke 8.XO er næstformand. Hvad er I gået i gang med af tiltag? 

 

Ref: 

Forslag om at overrække den gyldne fejebakke en gang om måneden til den klasse, der 

er bedst til at dukse.  

Ønske om filmfredag for at styrke fællesskabet 

 

6. Branding af Outdoorlinjen (15 min) 

På 7. og 8.årgang har det været nødvendigt at lave kombi klasser, da der ikke har 

været elever nok til en selvstændig O klasse. På den lange bane er det en uholdbar 

løsning for alle. Så derfor ønskes der en drøftelse og afdækning af, hvilke 

handlemuligheder, der kan være? 

Søren 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Ref: 

Vi har set et vigende antal af elever, der søger outdoorlinjen. Hvad skal vi gøre? Hvad 

kan vi gøre? 

Vi har nu 2 kombiklasser, hvilket gør at vi ikke helt kan have en outdoorlinje, der har så 

mange overnatninger. Kan vi lave O ture på tværs af årgange? 

Kan vi lave flere åbent hus aftener? 

Instagram som kommunikationskanal? 

Søren holder møde med outdoorlærerne 

 

7. Tilbagemeldinger fra forældremøder & møde med kontaktforældre d.25.11.24 

(20 min) 

Hvordan har I oplevet forældremøderne? Er der evt. tematikker, der skal bringes med 

ind her i skolebestyrelsen? 

 

Ref: 

- Der er et ønske om at tage mad og måltidspolitikken op igen. Kan fødselsdage være 

mærkedage? 

- Skærmpolitik 

- Virkelig godt med SSP på forældremøderne 

- Antimobbepolitik 

- Ønske om kommunikation omkring de særlige dage, hvor skoledagen slutter tidligt 

- Rettidig kommunikation 

 

 

8. Orientering bordet rundt (10 min) 

- Indskrivning er i gang til kommende 0.klasse. Vi kender endnu ikke det samlede 

antal børn, da indskrivningen fortsat er i gang. 

-  

9. Evt. & kommende punkter (5 min) 

Mobil og skærmpolitik, november mødet 

Forældrehåndbog 

Skolegården 

Kørsel til arrangementer 

Kalender for skoleåret for hele skolen 

Undervisning i livsredende førstehjælp 

Cykelgruppe 

Parkering i Gudbjerg 

Data fra drøftelser om skærmpolitik, sendes til Sanne, Ole, Martin 

 

 

Dagsorden udarbejdet af Betina, Sanne, Ole og Søren 

  


